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	中 國 香 港 劍 擊 總 會
FENCING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA




敬啟者：
有關「中銀香港青少年公開劍擊錦標賽」惡劣天氣安排
如天文台發出八號或以上颱風信號： 

如天文台預計比賽日上午6時或之後懸掛八號或以上颱風信號，該日之所有比賽取消。如比賽期間發出八號颱風信號，所有比賽將即時終止。
如天文台發出黑色暴雨警告信號： 

如該項目比賽報到截止時間前1小時仍發出黑色暴雨警告信號，該項目比賽取消；如比賽期間發出黑色暴雨警告信號，該項目將不受影響。 

三號颱風信號、紅色暴雨警告或以下信號比賽將不受影響。如是次比賽取消將不作補賽，敬請留意。 

中國香港劍擊總會
Dear all

Inclement Weather Arrangements for Bank of China (Hong Kong) Junior Open Fencing Championships
Typhoon Signal No. 8 or Above:

If the Hong Kong Observatory forecasts that Typhoon Signal No. 8 or above will be hoisted at or after 6:00 AM on competition day, all competitions scheduled for that day will be cancelled. If Typhoon Signal No. 8 is hoisted during the competitions, all competitions will be immediately suspended.
Black Rainstorm Warning Signal:

If a Black Rainstorm Warning Signal is still in effect 1 hour before the report time for the event, that event will be cancelled. If a Black Rainstorm Warning Signal is issued during the event, it will proceed unaffected.

Competitions will proceed as scheduled under Typhoon Signal No. 3, Red Rainstorm Warning, or other lower signals. Please note that there will be no make-up competitions if the event is cancelled. Thank you for your attention.
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